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Abstract (en)
[origin: US4774761A] This invention concerns a process for changing electric lines, especially for cutting a line to length and equipping cut line
segments with electric connectors especially in an automatic cable finishing machine with lateral transport of the cut line segments with endless
belts, where several different lines each unwound from a cable drum are stored on an arc of a circle, so they are parallel to each other with a certain
distance apart and they are pivoted together on the arc of the circle for the purpose of changing the lines until a predetermined line is positioned
at the culmination point of the arc. This invention also concerns a device for carrying out this process, characterized by a line storage device with
support points for lines arranged on an arc extending across the transport direction of a line that is to be cut and arranged so they are spaced a
certain distance apart, where the storage device is mounted so it can be pivoted back and forth in the direction of the arc.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Wechseln von elektrischen Leitungen insbesondere für das Ablängen einer Leitung und das Bestücken von
abgelängten Leitungsstücken mit elektrischen Verbindern insbesondere in einem Kabelkonfektionierautomaten mit Quertransport der abgelängten
Leitungsstücke mit Endlosriemen, wobei mehrere von je einer Kabeltrommel abgezogene unterschiedliche Leitungen auf einem Kreisbogen parallel
nebeneinander auf Abstand gelagert und zum Wechseln en bloc auf dem Kreisbogen verschwenkt werden, bis eine vorbestimmte Leitung im
Kulminationspunkt des Kreisbogens positioniert ist. Die Erfindung betrifft ferner eine Vorrichtung zur Durchführung des Verfahrens, die durch eine
Leitungsspeichervorrichtung mit auf einem sich quer zur Transportrichtung einer abzulängenden Leitung erstreckenden Kreisbogen im Abstand
voneinander angeordneten Lagerstellen für Leitungen gekennzeichnet ist, wobei die Speichervorrichtung in Richtung des Kreisbogens hin und her
verschwenkbar gelagert ist.
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